
 

 
 
Secr.: Sudemare 12, 3235 ES Rockanje 
T: 06 52506072 
E: vdhoek12@gmail.com  
 
 
Kort verslag 3e bijeenkomst Dorpsraad i.o. d.d. 20 juli 2022 in het Getij te 
Rockanje 

Aanwezig: Frits van Luxemburg, voorzitter, René van der Hoek, secretaris, Jan Hoogstad, 
penningmeester, Ellen Kleywegt, notulist en lid, Betsy Gouman, lid en Leen Klok, lid, Nely van de Kolk, 
lid en Marga van Drunen, lid. 

Eveneens aanwezig nieuw lid Ferry den Hoed. 

 

1. Opening door de voorzitter Frits van Luxemburg 
- Als nieuw lid heeft zich aangemeld Ferry Den Hoed. Ferry heeft eerder al een 

kennismakingsgesprek gehad met Frits en Leen. Frits geeft aan dat hij Ferry als een aanwinst 
ziet voor de dorpsraad. Vervolgens stelt Ferry zich voor. Vanwege zijn kleinkind woonachtig 
in Hellevoetsluis is hij naar Rockanje verhuisd vanuit Rotterdam. Ferry is een man die vele 
functies en activiteiten heeft vervuld en nog steeds overigens. Zo is hij voorzitter van de 
tennisvereniging in Rockanje en heeft hij ook meegewerkt aan het Comité Rockanje 800 jaar. 
Zijn lidmaatschap van de VVD heeft hij opgezegd omdat hij voor de verkiezingen van 
november 2022 op een onverkiesbare plaats is gezet. Wel is hij nog fractie-assistent van de 
VVD tot eind van het jaar. 

- Met deze laatste functie heeft een aantal leden van de dorpsraad wat moeite omdat er op 
geen enkele manier politieke verwevenheid zou moeten zijn. Na een discussie geeft Ferry 
aan direct te stoppen met deze functie zodra de dorpsraad naar buiten gaat treden. 
Vervolgens stellen de overige leden zich nog voor aan Ferry. 

 
2. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 15 juni 2022. 

- Onder punt 5 moet de zin “bij de statuten moet als doel worden toegevoegd het behoud van 
de identiteit van Rockanje/dorpskarakter” aangepast worden. Het woord dorpskarakter 
moet komen te vervallen in zowel de notulen als de statuten. Na deze wijziging worden de 
notulen vastgesteld.  

 
3. Kennismaking nieuw lid de heer Ferry den Hoed 

- Dit agendapunt is al besproken onder punt 1. Opening. 
 
 
 



4. Terugkoppeling overleg wethouder Borgonjen d.d. 11 juli 2022 
- Er is door de wethouder groen licht gegeven om door te gaan met de oprichting van de 

dorpsraad en een notaris in te schakelen voor het opstellen van de oprichtingsakte/statuten. 
René zal contact opnemen met de notaris om te kijken wat de volgende stappen zijn, 
aanleveren van ID bewijzen e.d. Te zijner tijd zal ieder lid afzonderlijk zich in persoon bij de 
notaris moeten vervoegen voor een identiteitscontrole. De factuur zal op naam van de 
gemeente worden gezet en vervolgens naar mevrouw Alleblas worden gestuurd om te 
betalen. 

- De gemeente ziet graag dat Tinte en Oostvoorne aansluiten op ons traject t.a.v. de website. 
Betsy zal navraag doen wat de kosten worden als alle drie de dorpsraden hun website bij 
VPRI onderbrengen. Inmiddels is de domeinnaam voor de dorpsraad al wel vastgelegd. 
www.dorpsraadrockanje.nl. Een eerste emailadres is er ook info@dorpsraadrockanje.nl. 
Betsy heeft op dit moment toegang tot de webmail. 

- Er is verwarring omtrent de 1e factuur van VPRI omdat het niet voor iedereen duidelijk was 
dat al opdracht was gegeven voor het maken van de website. In ieder geval is dat nog niet op 
deze manier afgestemd met de gemeente. Om ervoor te zorgen dat de factuur betaald 
wordt, zal Frits contact opnemen met mevrouw Alleblas van de gemeente. 

- Binnenkort heeft Jan een afspraak met mevrouw Alleblas om de begroting verder door te 
nemen en hij zal daarbij de vraag stellen of, in afwachting van het verkrijgen van subsidie, de 
dorpsraad een klein potje kan ontvangen om kantoorkosten e.d. uit te betalen. Het is erg 
onhandig om voor een rekening van een paar euro de nota hiervoor in te dienen bij de 
gemeente. 

 
5. Discussie inhoudelijke onderwerpen Dorpsraad (bijgevoegde notitie van Frits) 

- Gezien de complexiteit van het onderwerp communicatie en verdelen aan werkzaamheden 
wordt besloten dit in een aparte vergadering te doen en wel op 24 augustus a.s. om 19.30 
uur wederom in het Getij. 

 
6. Concept-statuten, huishoudelijk reglement en rooster van aftreden 

- Jan heeft een aanvulling rondgestuurd die hij graag in de statuten wil laten opnemen. Het 
doel is te voorkomen dat leden van de dorpsraad in politieke zin betrokken zijn bij het 
gemeentebestuur. Na overleg wordt besloten om de volgende zin op te nemen onder artikel 
4. “Leden van het bestuur van de dorpsraad mogen geen lid zijn van gemeenteraad, het 
college van B&W en ook niet namens een politieke partij zitting hebben in een 
adviescommissie van de gemeente Westvoorne, respectievelijk de gemeente Voorne aan 
Zee.” 
 

7. Terugkoppeling activiteiten leden in de afgelopen periode 
- Een aantal leden heeft de door de gemeente georganiseerde bijeenkomst omtrent de 

verzanding van de kust bijgewoond. Deze was zeker informatief en er worden plannen 
gemaakt om op korte termijn met o.a. de horeca, de winkeleigenaren en overige 
belanghebbenden te werken aan een plan hoe Rockanje aantrekkelijk te houden als 
badplaats, want daar gaat de voorkeur naar uit. Hiertoe is een Denktank in het leven 
geroepen en er is gevraagd of er ook iemand vanuit de dorpsraad wil deelnemen. Leen en 
Nely hebben hier interesse in. De vraag staat open of er 1 of 2 mensen vanuit de dorpsraad 
mogen deelnemen.  



- Verder geeft Ferry aan dat er een zogenaamd masterplan is/komt voor o.a. het centrum van 
Rockanje. Hij vindt het een goed plan waar veel ondernemers achter staan. Ook hiervoor zal 
nog een bijeenkomst worden georganiseerd. 

 
8. Overige onderwerpen  

- Huisvesting jongeren. Het blijft erg lastig om jongeren voor dit onderwerp binnenboord te 
krijgen. Leen heeft contact met twee personen die graag terug willen naar Rockanje maar 
gewoon geen goede en betaalbare huizen kunnen vinden. Zij kunnen wellicht aanschuiven 
voor dit onderwerp. Desalniettemin wordt nogmaals opgemerkt dat huisvesting een complex 
onderwerp is waar vele organisaties bij betrokken zijn en de vraag blijft dus moeten wij ons 
als dorpsraad hiermee bezig houden? 

- Leen brengt ook het onderwerp van de dreigende sluiting van de SEH van Dirksland ter 
sprake. Hier is veel onrust over omdat de enige opties die nog overblijven in geval van nood 
zijn Spijkenisse of Rotterdam. Frits zal hierover navraag doen bij de wethouder. 

 
9. Rondvraag 

- De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 24 augustus a.s. om 19.30 uur in 
het Getij. Deze vergadering zal alleen gaan over de onder agendapunt 5 genoemde notitie en 
het communicatieplan. In deze vergadering zal een nieuwe datum worden afgesproken voor 
een volgende vergadering. 

Om 22.00 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 

 

*********** 

 

 

 


